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Datum: 11 december 2024 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Loura Raamsdonk, Margreet Beerhorst,  Henri Brendel, Klaas Terpstra 
Anton Bijtenhoorn,  Henk van Goor, Thomas van Arendonk, Wilma Sprong, Fatma Güddük en Robin 
Mahtadi. 
Afwezig: Xandra v.d. Endt, Yvon van Rijn, Lobna Horani. 
Toehoorders: Miranda Okkerse.  
 
 

1. Opening. 
Margreet opent de vergadering met een welkom aan allen en in ’t bijzonder aan Karen van 
het Sant, coördinator van de Vrijwilligers Palliatieve Terminale Zorg. (VPTZ) 
 

 
 
2. Presentatie over de vrijwilligers  palliatieve terminale zorg Nieuwe Waterweg Noord. 

De organisatie zet vrijwilligers in in de laatste maanden van het leven van de cliënt. Dat 
gebeurt meestal bij de mensen thuis in Vlaardingen, Schiedam en Maassluis. De VPTZ heeft  
momenteel 21 vrijwiligers, 4 bestuursleden, ook vrijwilligers en 1 betaalde kracht, de 
coördinator. VPTZ is aangesloten bij de koepelvereniging VPTZ Nederland. De missie is om in 
de laatste levensfase de cliënt en hun naasten ondersteuning te bieden. Dit gebeurt bij 
voorkeur op de plek waar iemand woont, maar dat kan ook in bv. een verpleeghuis, instelling 
of in een speciale palliatieve unit. Beroepsmatige zorg is ook een onderdeel van de 
samenwerking, omdat de VPTZ geen verpleegtechnische handelingen mag verrichten. 
Dat de vrijwilligers alle tijd hebben in tegenstelling tot de beroepsmatige zorg, is een groot 
pluspunt. Ter verduidelijking van wat de VPTZ doet en kan doen maakt een kort filmpje 
helder.  Iedereen kan het initiatief nemen om contact te zoeken met de organisatie. Bij het 
wijkteam en de huisartsen is de organisatie bekend.  

 
3. Mededelingen, ingekomen stukken. 

Hoe gaat met je? 
Loura geeft nog een reactie als vrijwilliger bij de VPTZ op de zojuist gegeven presentatie. Joke 
merkt op dat de feestelijke opening van de bioscoop niet voor alle donateurs toegankelijk is… 
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Vergaderingen in 2025. 
Hoe krijgt iedereen de uitnodigingen in zijn digitale of papieren agenda. Sjoukje verstuurt ze 
bij voorkeur in Outlook en dan staat het automatisch in de digitale agenda. Anders moet het 
handmatig in de agenda gezet worden.  Overigens staan alle vergaderdata onderaan elk 
verslag van de AS. 
Terugblik werkbezoek VraagRaak. 
Wilma, Coby, Rohin en Joke waren daarbij aanwezig. Het bezoek kwam positief over. 
Enthousiaste mensen, goede samenwerking, korte lijnen, weten van elkaar wat ze doen. Het 
principe 1 gezin,1 plan, 1 regisseur blijkt in de praktijk  en de gesprekken niet meer te gelden. 
Voorgesteld wordt  in het nieuwe jaar het voortgangsrapport nog eens kritisch te bekijken en 
mogelijk daarop actie te ondernemen. Komt op een volgende agenda.  
Terugblik bijeenkomst Stroomopwaarts. 
Klaas geeft een kort verslag. Ongelofelijk veel organisaties op de sociale kaart, die van elkaar 
wel weten wat ze doen en dat ook vertellen, maar niet kunnen aangeven waarin ze van 
elkaar verschillen. 
Brief aan college inzake stopzetten subsidie door Jeugdeducatiefonds. 
Sjoukje zegt dat dat onder  uitvoering blijft vallen, maar ze wil Klaas wel in contact brengen 
met een collega die weet dat het CJG gaat onderzoeken met de vraag “ hoe kunnen we de 
scholen helpen  de armoedehulp op scholen te borgen. “ Sjoukje kan Klaas met haar in 
contact brengen. 

 
4. Verslag vorige vergadering 23 oktober 2024. 

Op een kleine verschrijving na wordt het verslag goedgekeurd. 
                           

5. Werkbezoeken, sprekers en training. 
Op 18 januari 2025 is in de DrieMaasHave een zaal gereserveerd voor een training van de 
Adviesraad, gegeven door Wietske Dekkers,  met aansluitend een lunch. Tijdens het 
oriëntatiebezoek raakten we, Sjoukje, Loura en Joke, in gesprek  met de gastvrouw Coby over 
Zorg in de Toekomst. Dat is dermate interessant dat het zeker de moeite waard zal zijn om 
om dit als een presentatie te zien op één van onze vergaderingen. 
Henk komt, tot zijn eigen frustratie,  niet echt verder met de  moskee Yemi Cami.  
 

6. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 
Seniorenwelzijn komt ter sprake. De interim directeur in één van de locaties is de zesde op 
rij. De vraag rijst wat daar werkelijk speelt.  
Sjoukje heeft een aantal data voor ons; 
Bestuurlijk overleg met de wethouders Kuiper en Kroonen  maandag 2 juni en 27 oktober 
Van 4-5 uur. 
Kennismaking met de nieuwe wethouder Kroonen vrijdag 7 februari van 11-12 uur. 
Robin vraagt of de AS op de hoogte is van het reilen en zeilen binnen de koepel waartoe de 
basisscholen binnen de tak Uniek, de Paddenstoel en Wijzer behoren. Onderwijs ligt niet op 
het terrein van de AS, maar het welbevinden van de leerlingen wel. Er wordt nagedacht over 
een ingang , b.v. naar aanleiding van een rapportage in  gesprek komen met de koepel. Er 
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komt veel langs: de chaotische situatie bij het leerlingenvervoer, de 70.000 kinderen die 
zonder onderwijs thuis zitten, mails voor vrijwilligers die niet open gaan, artikel in de 
Volkskrant over het wegbezuinigen van ZZP-ers  in een Ouderenzorginstellingen, een bezoek 
van BIM aan een basisschool en het Kruidvat dat namens BIM een pluim verdient voor het 
herinrichten van de winkel zodat ook mensen met een scootmobiel er zonder problemen 
terecht kunnen. 

 
7. Sluiting. 

Margreet sluit de vergadering. 
 
 
Volgende vergaderingen: 
 
Woensdag 22 januari 2025                               Woensdag 2 juli    2025 
Woensdag  5 maart.  2025                                Woensdag 10 september 2025 
Woensdag 23 april.   2025.                                Woensdag 29 oktober 2025 
Woensdag 28 mei.     2025.                               Woensdag 10 december 2025 
 

 
 
 
 
 
      
                                                                     

 
 
 

 


